
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. juli 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 766
Vil ministeren redegøre for, hvilken undersøgelse eller vurdering – og af hvem
- der bliver refereret til, når der i ”Notat om udarbejdelse af genindførsel af po-
litiheste i Københavns Politi”, udarbejdet af Københavns Politi med godken-
delsesdato den 28. april 2016” under rubrikken ”Anvendelse af politiheste i
forbindelse med demonstrationer” (side 4) står følgende: ”Risikoen for tilska-
dekomst af borger, rytter og hest, er tidligere blevet vurderet til at være høj
ved den form for anvendelse.”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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